
Александар Вучић у Баварској: Имамо још много да учимо да бисмо радили као Немци или Баварци, ми то не кријемо; То што извозимо заслуга је наших радника, али и немачке памети
понедељак, 27 јул 2015 21:25

Председник Владе Србије Александар Вучић почео је радну посету Минхену разговором
са представницима баварских предузећа на Бизнис форуму. Премијер најавио да две
немачке компаније намеравају да отворе већи број нових радних места у Србији.

  

  

"Сименс је данас објавио да ће запослити још 220 људи у својој фабрици у Суботици.
Они то раде због профита, али и одличне радне снаге у Србији. Овде смо са осталим
привредницима разговарали о нашим економским мерама и о тежем, али сигурнијем путу
у будућност, који смо изабрали. Још једна компанија је данас изразила интерес да
инвестира у Србији и запосли две до три хиљаде људи", изјавио је премијер у Минхену
након састанка са немачким привредницима.

  

Вучић је рекао да немачке фирме запошљавању нове раднике у Србији због профита,
али и добре радне снаге, истичући да је на данашњем састанку замолио немачке
привреднике да наставе да повећавају број запослених у Србији и да је сигуран да су
они ту идеју прихватили.

  

Он је навео да је са представницима Ербаса било речи о развоју авиоиндустрије у
Србији, те да би са том компанијом могло да се ради на производњи школских авиона.

  

  

- Очекујем да имамо велике ефекте од оваквих посета - рекао је Вучић.
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Са привредницима је разговарано и о економским мерама које спроводи Србија, уз оцену
да они веома поштују мере фискалне консолидације и економске реформе у Србији,
рекао је Вучић, истакавши да ће Србија остати на том путу како би се придружила
развијеним европским земљама.

  

- Имамо још мого тога да учимо да бисмо радили као Немци или Баварци, ми то не
кријемо. Не тражимо милостињу и новац, ми само тражимо нечије знање, желимо да
учимо, да напредујемо и сигуран сам да је то добар пут - рекао је Вучић.

  

Подсетивши да је Баварска друга економски најмоћнија покрајина у Немачкој и једна од
најмоћијих у свету, Вучић је навео да Србија са том немачком покрајином има годишњу
размену од 734 милиона евра, а да извози робу у вредности од 462 милиона евра.

  

- То што извозимо заслуга је наших радника, али и немачке памети јер извозе предузећа
попут Сименса...Оно што су немачке компаније запослиле и направиле као прозиводе
баварских компанија у Србији, то се извози у великом обиму у Баварску и зато имамо
суфицит у трговини са Баварском - рекао је Вучић.

  

Зехофер: Предлог Вучића о мигрантима прихватљив у пракси

  

МИНХЕН - Председник немачке покрајине Баварска Хорст Зехофер изјавио је да је
предлог премијера Александра Вучића да се мања новчана подршка даје лажним
азилантима применљивији у пракси од неких предлога који су се појавили у актуелној
дебати на тему миграната у Немачкој.

  

Премијер Србије је, наиме, током данашњег сусрета замолио немачког саговорника да
учине Немачку мање атрактивном за избеглице, тиме што ће дати мање новчане
подршке лажним азилантима.

  

Зехофер је у разговору са премијером Вучићем одао признање за реформске напоре

 2 / 7



Александар Вучић у Баварској: Имамо још много да учимо да бисмо радили као Немци или Баварци, ми то не кријемо; То што извозимо заслуга је наших радника, али и немачке памети
понедељак, 27 јул 2015 21:25

које је предузела влада Србије констатујући да су фискални потези већ донели
резултат.

  

MИНХEН - Хорст Зехофер, председник владе Баварске, jедне од економски наjjачих
немачких савезних држава, оценио jе у разговору са српским премиjером Aлександром
Вучићем да jе Србиjа на правом путу, похвалио владине економске реформе и наjавио
долазак привредне делегациjе Баварске у нашу земљу. 

  

Премиjер Вучић састао се са Зехофером у оквиру радне посете Баварскоj, а
разговарали су о економскоj сарадњи, подршци Србиjи на европском путу и актуелном
проблему лажних азиланата, као и тражилаца азила коjи долазе из трећих земаља.

  

Зехофер, шеф баварске владе и конзервативне Хришћанско-социjалне униjе (ЦСУ),
"сестринске" партиjе Хришћанско-демократске униjе (ЦДУ) канцеларке Aнгеле Mеркел,
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наjавио jе да ће до краjа године доћи у Србиjу.

  

Вучић jе захвалио на подршци коjу jе Влада Баварске упутила Србиjи након поплава и
обавестио премиjера Зехофера о економскоj сарадњи и великом интересовању
баварских компаниjа за улагање у Србиjи. 

  

"Eкономска размена са Баварском износи 764 милиона евра и велики део баварских
компаниjа jе задовољан условима пословања у Србиjи", истакао jе Вучић.

  

Српски премиjер затражио jе од баварске Владе помоћ у решавању проблема лажних
азиланата и нагласио да Србиjи треба техничка и политичка подршка за решење тог
проблема. 

  

"Нећемо да будемо земља коjа Немачкоj прави проблеме. Хоћемо заjеднички да нађемо
решење за проблеме коjи нас муче", рекао jе премиjер Вучић.

  

Oн jе додао да jе премиjеру Баварске рекао да jе за Србиjу питање укидања визног
режима веома болно и да не бисмо волели да буде покренуто, а Зехофер jе, каже, био
веома коректан по пом питању.

  

Вучић jе рекао да jе Зехоферу предложио да Баварска не пружа толико велику новчану
помоћ тражиоцима азила и да jе он тим предлогом био веома задовољан.

  

"На нама jе да урадимо да мора да постоjи основно обавезно школовање за ромску
децу", рекао jе Вучић.

  

Говорећи о посети Зехофера Србиjи, Вучић jе рекао да он ретко напушта Баварску и
додао да jе у немачкоj покраjини велики политички лидер коjи jе добио подршку 47,7
одсто грађана на претходним изборима, на коjима иначе годинама побеђуjе.

 4 / 7



Александар Вучић у Баварској: Имамо још много да учимо да бисмо радили као Немци или Баварци, ми то не кријемо; То што извозимо заслуга је наших радника, али и немачке памети
понедељак, 27 јул 2015 21:25

  

Према Вучићевим речима, грађани могу да буду поносни на чињеницу да jе jеднан
премиjер Србиjе дочекан уз наjвише почасти у Баварскоj, jедноj од наjразвиjениjих
покраjина Немачке.

  

"Ретко се дешава да у Mинхену ослободе 35 километара, три или четири траке аутопута
за пролаз до свих обележjа, на сваком месту и покажу такву врсту поштовања", рекао jе
Вуцић. 

  

Tо, према његовим речима, говори о напретку Србиjе и другачиjем односу Немацке и
Баварске према нашоj земљи.

  

Oн jе поновио да мере фискалне консолидациjе наилазе на одобравање Немачке и
Баварске.

  

Вучић се током дана састао и са министарком за Eвропу и регионалне односе  Беатом
Mерк, са коjом jе на радном ручку разговарао о европским интеграциjама.

  

Директор Сименса за Србију Удо Ајхлингер рекао је новинарима да ће до краја
септембра Сименс запослити 2.200 радника у Суботици.

  

- У последњих десет година у Србији смо видели велики прогрес - рекао је Ајхлингер, уз
оцену да је Србија добро место за живот и инвестиције.

  

Вучић у посети Баварској, састанци са немачким политичарима и привредницима

  

Председник Александар Вучић боравиће данас у посети Минхену где ће се састати са
премијером немачке савезне покрајине Баварске Хорстом Зехофером, који је иначе
лидер конзервативне Хришћанско-социјалне уније (ЦСУ), "сестринске" партије

 5 / 7



Александар Вучић у Баварској: Имамо још много да учимо да бисмо радили као Немци или Баварци, ми то не кријемо; То што извозимо заслуга је наших радника, али и немачке памети
понедељак, 27 јул 2015 21:25

Хришћанско-демократске уније (ЦДУ) канцеларке Ангеле Меркел, преноси Танјуг.

  

  

Осим тога, Вучић ће се састати и са министарком за Европу и регионалне односе Беатом
Мерк.

  

Како је саопштила владина Канцеларија за сарадњу са медијима, током радне посете
предвиђени су и сусрети Вучића са представницима привреде и баварских предузећа -
ПКС и ИХК Баварске.

  

Премијер Вучић ће учествовати на Бизнис форуму у Минхену где ће разговарати са
представницима готово 30 баварских предузећа, а у Привредној комори Србије очекују
врло конкретне најаве улагања у нашу земљу.

  

Састанак организује Привредна комора Србије, уз подршку Привредне коморе Минхена,
а у разговорима ће, између осталих, учествовати представници аутомобилске, металске
и електроиндустрије.

  

Председник ПКС Марко Чадеж очекује да ће ова посета донети врло конкретне најаве
улагања у проширење постојећих и нове капацитете, што ће омогућити отварање нових
радних места за грађане Србије.
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  На састанку учествују представници компанија "Сименс", "Вебасто", "Кнот холдинг","Осрам", "Дрегер"...  Осим привредника, састанку присуствују и представници Привредне коморе Минхена иГорње Баварске и баварског Министарства привреде.  То је један у низу пословних сусрета српских привредника са компанијама из немачкихсавезних покрајина, а почетком фебруара организован је Привредни форум у Штутгарту.  Од свих немачких савезних покрајина, Србија има најразвијеније економске односеуправо са Баварском. Поређења ради, Србија са Баварском има већу спољнотрговинскуразмену него са многим другим појединачним земљама. Чак једна трећина српскогизвоза у Немачку је управо у Баварску.  Прошле године вредност српског извоза у Баварску износила је готово пола милијардеевра (462 милиона евра). Робна размена Србије са Баварском на годишњем нивоу износи734 милиона евра.  Србија у размени са Баварском остварује суфицит који је прошле године износио 190милиона евра. Томе су допринеле и компаније из те покрајине које већ послују у Србији,међу којима су "Леони" и "Сименс".  (Танјуг)  

 7 / 7


